
Bestuursoverleg  Beatrixpark 16 december 2022 
 
Aanwezig:  
Elodie Luinge (VZ), Mirjam Louisse (Secr), Tanneke den Blaauwen (penningm), Anne-Mariken 
Raukema en Brecht van Beers (asp vz). 
 
Afwezig met bericht en deels wegens ziekte:  
Marleen Munniksma, Nahna de Braak, Joep Hesseling en Jantien Brillenburg Wurth.  
 
 
Opening en mededelingen.  
Geen bijzonderheden.          
 
Ingekomen en uitgegane stukken: 
 
-- Ingekomen: Wijziging 2022 ontwerptracebesluit Zuidasdok. Tot 10 januari in te zien. We hebben in 
2016 een zienswijze ingediend.  
Afgesproken: Brecht zal Marleen hierover debriefen. Hopelijk heeft Marleen ook die zienswijze dan bij 
de hand. Elodie zal in januari de nieuwe digitale stukken gaan scannen op belang voor park.  
Belangrijk: het besluit buiten dat ontwerp om, om geluidsschermen te gaan plaatsen, ook ter hoogte 
van het Beatrixpark. Wat betekent dat voor ons?  
 
Verslag bestuursvergadering 5 sept. 
De meeste zaken uit de vorige notulen zijn afgehandeld.  
Naar aanleiding van:  
- nieuwe gebiedsmanager nog niet bekend.  
- rondom Rwanda-monument grote stilte. We wachten af.  
- bomenbordjes: Tanneke zal dit overnemen.  
- Mirjam heeft de dirtbusters van ING gesproken. Helaas wist ze niet dat de grijpers in het gebouwtje 
liggen, en de kiosk was dicht, dus koffie aanbieden kon niet. Ing is gevraagd om een foto te sturen 
maar dat is nog niet gebeurd.  
- punt 31 en 32, het fotoboek en de beker: Nahna is hier voor zover we weten niet aan toegekomen. 
Julie heeft wel al van Elodie ok gekregen om voor dat fotoboek een offerte te maken. Als het lukt dit 
liefst voor de ALV afhebben.  
Mocht dat allemaal niet lukken, dan vinden we het nu een goed idee om de beeldenspecial opnieuw te 
gaan uitgeven, met een update, en foto’s er in van de nieuwe plaquettes.  Mirjam zal daar sowieso 
alvast naar gaan kijken. Dan hebben we (in het najaar?) weer een bijlage bij de nieuwsbrief, om het 
85 jarig bestaan te vieren.  
- Ubo en ING zijn geregeld; Barbara is overal afgemeld.  
 
 
Zuidas 
 
--Recente ontwikkelingen rond ZuidAs Dok ; Het dok gaat door, zie ook berichtgeving in media en 
onze NB. Zorgelijke ontwikkeling: niet duidelijk is wat er nou precies in het park komt, en wat 
bijvoorbeeld die geplande geluidsschermen betekenen; op stuk Rijkswaterstaat, of in het park? Brecht 
zal Marleen bevragen en Elodie zal de stukken bestuderen.  
- Nieuwe marktconsultatie Kapel en Convict en ophef over Eroscentrum; De gemeente gaat een 
tender uitschrijven voor K&C. Brecht, Marleen en Jantien hebben hierover contact gehad met een 
geïnteresseerde en haar doorverwezen.  
- Eroscentrum afwachten.  
- Ontwikkeling kavel 6/7: geen nieuws. (Naschrift: inmiddels is de vergunning aan Breevast 
gepubliceerd, de bouw zal dan ook wel snel beginnen). 
- Kondor Wessels Vastgoed voor kavel 2; AM en E zullen contact met hen opnemen om ze te 
feliciteren en te vragen of ze op onze ALV een toelichting willen komen geven. En navragen hoezo 
ineens vier torens? 
 
--Zienswijze Capel bemalingsadvies Beethovenplein 10: Elodie zal hem vragen of hij reactie heeft 
gehad, zeker nu de vergunning voor 6/7 rond is.  
 



- RAI-overleg (zie mail 13/9): Brecht zal hier contactpersoon voor zijn, met Mirjam als achtervang en 
eventueel E en AM. Voor zover bekend is er nog geen nieuwe datum vastgesteld.  
 
 
Vereniging 
 
- Algemeen: we praten over het park in de toekomst: met steeds meer woningen op de Zuidas en 
dichtbij zal het park ook steeds drukker worden. Met alle tegenstrijdige belangen van de bezoekers die 
daar bij horen. (de een wil rustig wandelen, de ander sporten) We willen daar graag tijdig over 
meedenken.  
We moeten ook meer kijken naar wat andere parken in Nederland en daarbuiten doen om die extra 
drukte op te vangen.  
Hierbij betrekken: Nieuwe aanvullingen Hoofdgroenstructuur van Van Dantzig. Voor nu is dit stuk wat 
ons betreft (te) algemeen, wij kunnen hier voor het Beatrixpark niet veel mee doen.  
 
--Mail van XX VIA (Vereniging Irenebuurt Amsterdam) 11/12 : Elodie zal een antwoord geven en hem 
vragen waarom hij denkt dat de auto’s via de Irenestraat gaan rijden. Dat is volgens ons niet het 
geval.  
- Mail XX over ledenwerfactie. Zie mail 10/12: we vinden dat in de buurt lukraak flyeren te veel met 
hagel schieten is; ook is de afspraak in Amsterdam dat er niet meer ongevraagd reclamedrukwerk zal 
worden verspreid. Wat we wel doen: een stapeltje Word Vriend folder bij haar in de bus doen, zodat 
ze die aan vrienden en buren kan geven.  
- Groot onderhoud Diepenbrockstraat, mail door ons niet beantwoord. We begrepen het niet echt. Niks 
meer van gehoord.  
- Diepenbrockstraat: Brecht en Joep hebben daar naar gekeken; ze zijn op basis van de grens pand 
en park niet bang dat er een stuk park ingepikt kan worden.  
--Verwijderen uitkijktoren en hopelijk ook Barbapapa, zie mail 13/9; - Elodie zal bij Linda nagaan of er 
een nieuwe collega is en wie de contactpersoon is bij de Zuidas voor het park. Anne-Mariken zal langs 
andere weg proberen uit te vinden wie er over dat stuk park gaat. Brecht zal Jeroen vragen wat hij 
weet. (naschrift: Linda bevestigt dat het ding echt weggehaald wordt; zodra dat gebeurt weer actie 
opstarten om te ontdekken wie er besluit wat daar dan komt. Bestemming is officieel: spelen.).  
 
- Bomenkaart in het park? Leuk idee, om de bomenkaart ook ergens zichtbaar in het park te hangen. 
In de kasten met de kaarten is daar geen plaats voor. Idee: de achterkant van het bijenhotel, dat is nu 
blanco. Daarvoor moeten we dan de sleutel hebbe, Elodie zal Ritsko vragen of hij weet wie die heeft.  
Anne-Mariken en Elodie zullen als Nicole terug is van vakantie nog eens achter die extra borden 
aangaan en zien welke dat zijn.  
 
-- Plaquettes bij kunstwerken: zie boven, we willen een nieuwe beeldenspecial met die plaquettes er 
in. Actie Mirjam i.o.m Julie. 
 
-4-seizoenenoverleg, zie verslag 19/10: volgende keer op 11 januari.  
 
- Nieuwsbrief: leuke reacties gehad. De digitaal verstuurde versie is door 50% van de ontvangers ook 
geopend. 
 
- Vaste plantering: Brecht zal bij Jeroen navragen wat de plannen zijn met betrekking tot het planten 
van een nieuwe ring vaste planten; hij wilde daar een actie van maken waarbij bezoekers meedoen. 
Hoe dan? 
 
- Artsenijhof 
Mirjam geeft update over het contact met de vrijwilligers en de verdere lopende zaken. Er zijn 
meningsverschillen over bijvoorbeeld of we de planten van de gemeente moeten accepteren, of dat 
we die perse zelf willen kopen bij kwekers van onze keuze. Regelmatig overleg is de laatste tijd vooral 
door corona erg moeilijk geweest. In het nieuwe jaar zullen Brecht en Elodie een keer aanschuiven op 
een vergadering, om nogmaals namens het bestuur de erkentelijkheid voor al die vrijwillige 
inspanningen te benadrukken.  
Mirjam zal de gebruikelijke einde-jaars kadobonnen verzorgen, zowel voor Henk en Mien 
(rondleidingen), Wil Melchers (adviseur) als voor de coördinatoren van de A’hof. Ze krijgt bij deze 
akkoord voor de aanschaf daarvan.  



 
- Financiën: iedereen tijdig rekeningen voor dit jaar indienen! 
Anne-Mariken en Tanneke kijken nog eens of de rekeningen van post.nl allemaal correct zijn. 
(automatische afschrijving van de port betaald-zendingen) 
De rekening van het etentje van de vrijwilligers kwam laat en onvolledig; dat is/wordt opgelost.  
Inmiddels heeft 87% van de leden betaald; de aanmaningsbrief heeft nog eens 110 betalende leden 
opgeleverd, dat is de helft van de verstuurde 200 brieven! 
 
 
Rondvraag en sluiting 
 
--vaststellen datum volgende vergadering(en): nog niet iedereen heeft de datumprikker ingevuld.  
- AM en E gaan de datum voor de ALV bepalen in overleg met de koster van de kerk.  
 
 
 
 
 
 


